
 

 

- 

 

 

 

 

 
 

Styrelesmöte 
 

Närvarande i klubbstugan: Johan Schwab, Fredrik Jansson, Johan Lindqvist, Evert Carlsson, Sonny 

Larsson, Jerry Skoglund, Karolin Emanuelsson och Fredric Skarenberg 

Närvarande via länk: Matilda Johansson och Andreas Broström 
 

1. Mötet öppnas 
Ordförande Johan Schwab hälsade alla välkomna 
 

2. Val av justerare och protokollförare 
Till sekreterare för mötet valdes Karolin Emanuelsson och justerare Fredrik Jansson  
 

3.  Godkännande av agendan 
Agendan godkändes 
 

4. Föregående mötesprotokoll (godkännande) 
Godkändes 
 

5. Styrelsen 
I. Projekt mountainbike 

- Styrelsen beslöt att i förening utse Fredric Skarenberg och Johan Schwab att attestera fakturor 
i projektet Braås GoIF Bikepark 
 

II. Sommarjobbare 
- Överlag går det bra. Att ta med sig till nästa gång är att det behövs mer och tydlig struktur. 

Det är många ungdomar att ta hand om. 
 

III. Solpaneler/energieffektivisering 
- Panelerna är uppsatta och om ca 1-2 veckor kan vi börja leverera el. 
 

 
IV. Säker förening 

- Inget nytt 
    

V. Medlemsavgifter 
- Det har fungerat bra med utskicken. Vi tar med oss till nästa gång att skicka ut fakturorna 

tidigare. 
- Vi tog beslut i styrelsen att ledarna i Braås GoIF inte ska behöva betala någon medlemsavgift. 
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6. Ekonomi 
I. Ekonomisk redovisning 

- Evert tittar på en ny tjänsteleverantör för internet till klubbstugan 
II. Övrigt 

- Inget nytt 
   

 
7. Innebandysektionen 

I. Sektionsinformation 
- Ett tjejlag är anmält till Blå serie 
- Ett killag är anmält till poolspel. Dock är det precis så de får ihop ett lag och ska de spela 

poolspel så är det tvunget att det tillkommer ledare. Om det inte gör det så måste vi ta ett 
beslut att dra oss ur poolspelet. 

II. Nya lag till hösten 
- Planen är att ett lag födda 2015 ska startas. 

III. Halltider 
- Tiderna är bokade och det blir 2 ggr/vecka 

 
IV. Övrigt 

- Inget nytt 
 
 
 

 
8. Fotbollssektionen 

 
I. Sektionsinformation 

- Frågan har kommit om det går att köpa in fler bollar till de yngre lagen. Vi sa att vi har 
tillräckligt med bollar. Det som måste ses över blir istället om alla lagen måste träna på 
samma tider. 

II. Nya lag 
- Det har startats upp ett lag för barn födda 2016/2017 
 

III. A-laget 
- Det flyter på. Tyvärr har det droppat av lite folk. Vad det beror på vet vi inte säkert. 
- Till nästa år behöver vi budgetera för en betald tränare. 

IV. Övrigt 
- Inget nytt 

 
9. Sponsring. 

I. Inget nytt 
 
 

10. Friidrott. 
I. Sektionsansinformation 

- Inget nytt 
 



 

 

 
 

 
11. Cykelsektionen 

I. Sektionsinformation 
- Det har utförts 5-6 träningar med ca 10-12 personer och 4 ledare har deltagit. 
- Vi har haft vår första person som har varit med i en cykeltävling i Varberg. 
- Planeras att åka till Isaberg för att titta på en tävling. Bra att barnen och ledare får en 

uppfattning hur en sådan fungerar då vi vill anordna en tävling hos oss framöver. 
- Vi behöver uppdatera förbandsväskorna så vi är redo om olyckan är framme. 

 
 

12. Anläggning (ar) 
I. Anläggningsgrupp Info 

- Då vi märker att det blir mycket sopor bör vi undersöka om vi ska gå tillbaka till 
veckohämtning. Jerry Skoglund och Johan Schwab håller koll. 
 

13. Aktiviteter 
- Lilla Braåsloppet (Innebandysektionen) 

 
 

14. Övriga frågor  
I. Born To Run barn 2017-2018 (ansvarig för detta) 

- Inget nytt 
 

II. Ledarträff 
- Vi beslutade att ha en Styrelse/Tränarträff den 14 oktober med början klockan 13:00. Johan 

Lindqvist ansvarar för att skicka ut en kallelse. 
  

III. Panta mera 
- Kan vi se om vi kan lägga ut upphämtning av pant till lagen och dess föräldrar. Detta tar vi upp 

för diskution senare. 
IV. Ravelli 

- Vi kör en ny säljpeiod till hösten 
Beslut: 

- Styrelsen beslöt att i förening utse Fredric Skarenberg och Johan Schwab att attestera fakturor 
i projektet Braås GoIF Bikepark 

- Vi tog beslut i styrelsen att ledarna i Braås GoIF inte ska behöva betala någon medlemsavgift 
- Vi beslutade att ha en Styrelse/Tränarträff den 14 oktober med början klockan 13:00. Johan 

Lindqvist ansvarar för att skicka ut en kallelse. 
 
  

Mötets avslutande: 

 

Ordföranden Johan Schwab avslutade mötet och tackade för visat intresse. 

 
 
 
 



 

 

Sekreterare för mötet Justerare 
 
 

…………………………………………………………… ………………………………………………………… 
 

Karolin Emanuelsson Fredrik Jansson 
 
 
 

Ordförande 
 
 

…………………………………………………………… 
 

 Johan Schwab



 

 

 


